
Univerzita Pardubice, Dopravní fakulta Jana Pernera 
 

Oponentský posudek diplomové práce 
 

Název diplomové práce: 

Rozvoj cykloturistiky v Hradci Králové a jeho okolí 

Autor práce: 

Bc. Oldřich Berger 

Oponent: 

Ing. Leoš Beran 

 

 

Hodnocení práce: 

 

Přístup studenta k zadanému úkolu, zvolený postup řešení z hlediska současných metod: 

Student zvolil k diplomové práci často volitelné téma. Zpracvování této práce se však 
odlišuje zvolením jiného přístupu, kdy student osobně hodnocené úseky cyklostezek projel, 
zdokumentoval a vzájemně je porovnal. V případě nalezení nedostaku navrhl možnosti řešení 
a to i včetně vyčíslení potřebné investice. V práci je zmíněn i doposud nedořešený úsek 
cyklostezky Pardubice - Hradec Králové, kde jsou studentem navržena opatření, která by jí 
více zatraktivnila. Teoretická část práce je zpracována odpovídajícím způsobem, student 
vycházel z dostatečbného množství odborné literatury. Jednu drobnou vítku mám k označení 
značky A 19, kdy se jedná o výstažnou značku a ne o značku upravující přednost. Další 
drobnou připomínku mám k různým fondům, ze kterých lze čerpat dotace. Zde by bylo 
vhodné označit pouzy ty fondy, které jsou přímo určeny na financování výstavby cyklostezek.   
 

Dosažené výsledky, jejich správnost a možnost praktického využití: 

K vyhodnocení provedené analýzy vybraných cyklostezek (příp. cykotras) bylo použito 
multikriteální analýzy. Analýza vypovídajícím a srozumitelným způsobem porovnala a 
vyhodnotila cyklostezky. Výsledky této analýzy mohou být návodem pro zlepšení 
hodnocených parametrů cyklostezek.   
 

Jak práce odpovídá normám, zákonným ustanovením a předpisům: 

Práce odpovídá normám, zákonným ustanovením a předpisům. 
 

Formální náležitosti (přehlednost, úprava apod.): 

Diplomová práce je přehledná, členěná do logických a vzájemně navazujících celků. Je 
doplněna odpovídajícím množstvím barevných fotografií. 
 

Obsahuje práce originální řešení vhodné pro autorské osvědčení, patent apod.?  NE 

      
 

Připomínky a dotazy k práci: 



Je z Vašeho hlediska vhodné rozšiřovat umístění tzv. bike toweru? Jedná se o poměrně 
velkou investici a z práce je zřejmé, že její využití v Hradci Králové není příliš vysoké. 

Domníváte se, že je ekonomicky výhodné provozovat půčovny kol? 

 
 

Práci klasifikuji stupn ěm:  Výborně (1) 
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